
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 3. maj 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 1221 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Susanne Zimmer (UFG). 

 

Spørgsmål nr. 1221:  

”Er det korrekt, at iŶgeŶ ďioŵediĐiŶske ME-forskere eller eksperter (danske såvel 

som udenlandske) har været involveret, er blevet hørt eller haft indflydelse på Sund-

hedsstyrelsens arbejde med Specialeplanen for ME eller planlægningen af de nye 

specialiserede centre, og i givet fald ville ministeren ikke mene, det kunne have være 

kvalificerende i forhold til at lave den bedst mulige specialeplan og de mest effekt-

fulde centre?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt, da jeg har bedt Sundhedsstyrelsen om et bidrag. Jeg 

forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt medio juni 2021. 
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